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_____________________________________________________ 

PROTOKOLL  
Styreperioden 2018-2020 

Forbundsstyrets møte nr. 4/2018  
15. oktober 2018, Skype møte 
_____________________________________________________ 
Tilstede: 
Forbundsstyret: Eirik Sørdahl, Yngvild Larsen Schei, Ole Lundeby, Bente Siljander, Oddbjørn 

Kvammen, Marte Guro Arnesen, Jørre Kjemperud, Geir Eithun, David Cox  
Forfall: Mette Kristin Alstad Østvik, Rebekka Aase Bahr, Bendik Huus, 
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget 
________________________________________________________________________________ 

 
Forbundsstyret hadde ingen habilitetsinnsigelser knyttet til saken som lå til behandling i dette 
styremøtet. 

 
SAKSLISTE: 

 

Godkjenning 
Godkjenning av innkalling 
Godkjenning av agenda 

 
 

Beslutningssaker 
Sak 13   Modernisering - Organisasjonsprosessen 
 
Orienteringssaker 
Sak 6  Modernisering NIF    
Sak 7  Status lisens  
Sak 8  Status kompetanseløft NVBF 
Sak 9  Status prosjekt enklere tilknytning/etablering av idrettslag 
Sak 10  Status markedsarbeid 
Sak 11  Status representasjon og oppnevninger 
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Godkjenning 
Innkalling: 
Godkjent. 
  
Godkjenning av agenda: 
Godkjent.   
 

 
Beslutningssaker 
 
Sak 13   Modernisering - Organisasjonsprosessen 
GS innledet til saken.  
 
 
Vedtak: 
  

1. Forbundsstyret tar foreslått organisasjonskart til orientering. FS ber generalsekretæren 
om å arbeide videre med ferdigstilling av organisasjonen og omorganiseringen i sin 
helhet, i henhold til vedtak, plan, involvering og forankring. 
 

2. I den videre prosessen, og i en overgang fra gammel til ny organisering, ser FS det som 
viktig å sikre dialogen med regionene generelt og regionlederne spesielt. I denne 
dialogen gir FS Oddbjørn Kvammen en koordineringsrolle opp mot regionlederne, 
nettopp for å sikre en optimal informasjonsflyt.   
 

 
Enstemmig vedtatt 
 

 
Orienteringssaker 

 
Sak 6  Modernisering NIF  
GS innledet til saken. 
 
NIF har igangsatt et stort moderniseringsprosjekt der man ser på ny organisasjonsmodell. Det er 
gjennomført endringer i NIFs administrasjon og det er presentert 3 nye organisasjonsmodeller.  
Idrettsstyret vil konkludere i sitt møte i desember etter at saken har vært på høring i 
organisasjonen. NVBFs president og GS var tilstede på NIFs samrådsmøte 10. oktober, der dette 
møtet også er en del av prosessen frem mot en ny organisasjonsmodell. Presidenten informerte 
kort om samrådsmøtet. FS vil behandle NIFs høringsutkast så snart det foreligger og behandler 
saken på FS-møte i november.     
 
 
Sak 7   Status lisens.    
GS og leder av lisensutvalget Ole Lundeby innledet til saken. 
 
For sesongen 2018/2019 er antall lisenskategorier redusert slik at det er enklere for klubbene å 
orientere seg om de ulike kategoriene. I tillegg er det i år innført at betalingen skal skje via Min 
idrett. Dette er gjort for blant annet å unngå manuelt arbeid i ettertid med registrering, og for en 
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effektiv lisenssjekk. Betaling i Min idrett gjør at lisensen automatisk registreres og oppdateres, og 
man trenger ikke vente på manuelle lister.  FS fikk også en lisensmatrise vedlagt saken, samt en 
oppdatering fra lisensutvalgets arbeid. FS ber GS om å få på plass de siste medlemmer inn i 
utvalget.    
 
 
 
Sak 8  Status kompetanseløft NVBF 
GS innledet til saken. 
FS har bedt administrasjonen om å fremlegge en 18. måneders rullerende kurs og 
utdanningsplan. Dette blir en viktig plan for å skape forutsigbarhet for klubbene og trenerne med 
tanke på både kompetansefornyelse, etterutdanning og første møte med NVBFs utdanningsplan 
for nye trenere. I dag er det et delt ansvar for utdanning mellom NVBF og NVBF region, og vi vil ha 
behov for et såkalt komplett register (og dermed analyse og behov for antall trenere og dommere 
etc.) slik at vi kan lage en helhetlig og forutsigbar kursplan. Det vil være en viktig oppgave i ny 
organisasjonsmodell fra 2019 å sette fart på dette fagområdet.  Til møtet 9. november bes GS om 
å fremlegge en skisse til plan for hvordan man skal jobbe og synliggjøre en kurs og 
kompetanseplan.   
 
 
Sak 9  Status prosjekt enklere tilknytning/etablering av idrettslag 
GS innledet til saken. 
Norges Idrettsforbund har godkjent at NVBF i dette prosjektet etablerer en prøveordning 
«Enklere idrettslag», herunder også oppnå dialog med sandvolleyballspillere som ikke er medlem 
av en klubb. I denne dialogen er det viktig å kartlegge interesse av og muligheter for tilknytning til 
NVBF gjennom enklere idrettslag, tilpasset spillerne sine behov og ønsker basert på erfaringer og 
resultater gjennom dialog. Målgruppen er ungdom og voksne som spiller sandvolleyball uten å 
tilhøre en klubb, med ulik alder, geografisk tilhørighet, kjønn, treningshyppighet og nivå. NVBF har 
i høst hatt ute en spørreundersøkelse og mottatt svar fra 700 personer, hvorav ca. 300 er ikke-
medlemmer. I det videre arbeidet blir det viktig å identifisere ett område i hver region der det er 
behov og/eller interesse for tilknytning.  
 
 
Sak 10  Status markedsarbeid 
GS innledet til saken. 
Det er mye positivt som skjer i norsk volleyball for tiden. Noen nye avtaler er skrevet, og 
erfaringen er også at gode resultater gir oss oppmerksomhet, som igjen gir oss adgang til flere 
aktuelle samarbeidspartnere. Amedia har kjøpt rettigheter til å sende Mizunoligaen. I tillegg er 
det i markedsarbeidet pr. nå dialog med ca. 20 ulike selskap. Det vil alltid være flere som i en 
prosess, av ulike årsaker ikke går videre, men vi ser en positiv tendens, og noen velger barter 
konseptet mens andre gir cash. Målsetningen for høsten 2019 er å ytterligere klare avtaler for 1 
million. Fra FS sin side (Yngvild Schei) vil det bli utarbeidet en kommunikasjon rundt utøveravtalen 
med Red Bull, samt en tydeliggjøring av de situasjoner og anledninger det er naturlig for utøverne 
å profilere dette produktet, eksempelvis ikke i tilknytning til arrangement for barn og unge etc.      
 
 
Sak 11  Status representasjon 
GS innledet til saken. 
Forbundsstyret har bedt om en oversikt over de ulike representasjonsoppgavene som ulike 
personer har nasjonalt og internasjonalt (eksempelvis dommerdelegert, teknisk delegert etc). 
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Enkelte personer vil kunne være i en «dobbeltrolle» og noen oppdrag er basert på kompetanse 
og/eller utnevnte roller og funksjoner. I noen sammenheng vil det være få kandidater til et 
oppdrag, mens til andre vil det være flere som er tilgjengelig. Pr i dag har NVBF ca. 20 personer 
som er kandidater til ulike oppdrag.  FS ber GS se nærmere på at det utdannes flere kandidater til 
ulike oppdrag, og at det også tas hensyn til alder og kjønn både i oppnevning og når nye 
utdannes. Dette er også noe som blir en åpen invitasjon når kandidater skal finnes, og at 
utdanningen kommer inn på NVBFs nye kompetanseplan.   


